
Information från styrelsemöte 2022-06-07 

 

• Tack till alla som gjorde en insats under den regniga städdagen (eller annan dag)! Vi vill också 
passa på att rikta ett särskilt tack till de medlemmar som tagit på sig att plantera i 
blomlådorna/farthindren! Södra sidan är redan planterad och norra kommer att planteras 
efter takrenoveringen. Som vanligt hjälps de som kan åt att vattna under sommaren! 

• Styrelsen har påbörjat ett arbete med att se över föreningens stadgar, vi kommer att 
presentera förslag på stadgeändringar inför nästa årsmöte. 

• Vi föreslår att boende i radhusen som är intresserade av att skaffa stolpar för laddning av 
elbil pratar ihop sig kring olika förslag för placering av dessa stolpar på parkeringen, så får vi i 
föreningen sedan rösta om en lösning. 

• Vi ska fylla på grus i lekparken, blir förmodligen efter sommaren. 

• Vi har kontaktat kommunen angående att beskära de stora träd som står längs 
Nåntunavägen och skuggar/växer in i trädgårdar. 

• Vi kommer att fylla på bensin till gräsklipparen i södra sophuset. Om bensinen tar slut under 
sommaren kan vem som helst köpa ny, det finns blanketter för kontantutlägg på hemsidan. 

• Nästa styrelsemöte är 31/8 kl 19. 
 

Glad sommar önskar styrelsen 
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